
2015D39413 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Veiligheid en Justitie, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen. 

De voorzitter van de commissie,
Ypma 

De griffier van de commissie,
Hessing-Puts 
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Nr Vraag 
1 Hoe is mediation in het strafrecht geborgd? 
2 Hoeveel taakaccenthouders zijn in 2014, 2015 en 2016 belast met 

de bestrijding van dierenmishandeling? 
3 Hoeveel fulltime dierenagenten zijn er in 2013 en 2014 geweest? 
4 Hoeveel fulltime dierenagenten zijn er in 2015 en 2016? 
5 Hoe vaak is in 2014 en de eerste helft van 2015 een houdverbod 

opgelegd? 
6 Hoeveel meldingen van dierenleed zijn er in 2013, 2014 en de 

eerste helft van 2015 bij meldpunt 144 binnengekomen? Hoeveel 
van deze meldingen zijn in behandeling genomen? 

7 In hoeveel van de in 2013 en 2014 bij meldpunt 144 gemelde 
gevallen van dierenleed of -verwaarlozing is verdere hulp 
ingeschakeld in verband met vermoedens van huiselijk geweld? 

8 In hoeverre wordt dierenmishandeling als een risicofactor 
meegenomen bij het meldpunt Veilig Thuis? 

9 Hoeveel financiële middelen stelt u in 2016 beschikbaar voor 
onderzoek naar de relatie tussen huiselijk geweld en dierenmishan-
deling? 

10 Hoeveel geld stelt u in 2016 beschikbaar voor de ondersteuning 
van opvangprojecten voor huisdieren van slachtoffers van huiselijk 
geweld? 

11 Wat is het totale bedrag dat in 2016 wordt uitgetrokken voor 
ondersteuning van slachtoffers van huiselijk geweld, onderver-
deeld naar de verschillende posten? 

12 Wat zijn de resultaten van de gesprekken met de Minister van 
Financiën naar aanleiding van de motie-Roemer c.s. (Kamerstuk 
34 300, nr. 6)? 

13 Wordt er naar aanleiding van de motie-Roemer c.s. (Kamerstuk 
34 300, nr. 6) ook overlegd met de organisaties die het betreft, te 
weten het OM, het NFI, de politie en de rechtspraak? Zo ja, wat 
waren de uitkomsten van die gesprekken? Zo nee, waarom niet? 

14 Wanneer wordt de Kamer nader geïnformeerd over de extra 
financiering, gelet op de waarschuwing en de motie-Brinkman c.s. 
van de Eerste Kamer d.d. 13 oktober 2015? 

15 Kloppen de antwoorden op Kamervragen over de 7 plagen van het 
Ministerie van Veiligheid en Justitie (2015Z13956) nog wel gezien 
de inhoud van de twee speeches die zijn gehouden op het 
Ministerie van Veiligheid en Justitie? Zo ja, waarom? Zo nee, 
kunnen deze opnieuw worden beantwoord? 

16 Hoeveel rechtshulpverzoeken zijn er in 2014 en in 2015 gedaan? 
17 Hoe lang duurt het ongeveer voordat antwoord is ontvangen op 

een rechtshulpverzoek? Bij welke landen is de samenwerking op dit 
punt voor verbetering vatbaar? Hoe worden knelpunten omtrent 
rechtshulpverzoeken aangepakt? 

18 Welke gevolgen verwacht u van het Interdepartementaal Beleids-
onderzoek Effectiviteit Politie? Wanneer kan de Kamer dit onder-
zoek tegemoet zien? Gaat dit mogelijk tot een nieuwe wijziging 
leiden van de reorganisatieplannen? Hoe wordt de Kamer hierbij 
betrokken? 

19 Hoeveel voorlichters/communicatiemedewerkers zijn er op dit 
moment in dienst bij het Ministerie van Veiligheid en Justitie? 
Hoeveel kosten deze voorlichters/communicatiemedewerkers 
jaarlijks? Wat levert het op wanneer deze worden wegbezuinigd? 

20 Hoe beziet u het locatiebesluit van de Raad voor de rechtspraak 
gelet op uw toezichthoudende taak op de rechtspraak? 
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Nr Vraag 
21 Waarom is beleidsartikel 35 «jeugd» vervallen en geïntegreerd bij 

artikel 34 «straffen en beschermen»? Bent u bereid over de 
begroting van 2016 alsnog een uitsplitsing te geven van alle 
uitgaven die betrekking hebben op de jeugd? Bent u tevens bereid 
deze wijziging ongedaan te maken en bij de komende begrotingen 
een apart beleidsartikel op te nemen voor jeugd? 

22 Wanneer is begonnen met het opstellen van de begroting voor het 
Ministerie van Veiligheid en Justitie voor het jaar 2016? 

23 Heeft u met alle organisaties in de strafrechtketen voorafgaand aan 
of in de voorbereiding van het opstellen van de begroting contact 
gehad over de budgettaire kaders waarbinnen deze organisaties 
moeten opereren? Zo ja, kunt u per organisatie aangeven hoe vaak 
specifiek gesproken is over de begroting, dus niet in het kader van 
reguliere overleggen? 

24 Kunt u de aanwezige memo’s of brieven die u heeft ontvangen van 
organisaties, agentschappen en/of burgemeesters, die specifiek 
zien op zorgen of vragen die de betreffende organisaties hebben 
bij de begroting van het Ministerie van Veiligheid en Justitie voor 
het jaar 2016 aan de Kamer doen toekomen? Zo nee, kunt u deze 
vertrouwelijk ter inzage leggen bij de Kamer? 

25 Wat zijn de voornaamste overkoepelende argumenten om de 
herziening en modernisering van het Wetboek van Strafvordering 
na te streven? 

26 Heeft naar aanleiding van de motie-Van Oosten over efficiency-
voordelen bij het digitaliseringsproces (Kamerstuk 34 059, nr. 13) 
overleg plaatsgevonden met de Hoge Raad en de Raad van State 
om na te gaan of bij het digitaliseringproces nog efficiencyvoorde-
len te behalen zijn? 

27 Kunt u toelichten of de inbedding van de Politieacademie er toe zal 
bijdragen dat er in de toekomst voldoende instroom van agenten 
zal zijn? Zo ja, hoe? 

28 Is er bij de Politieacademie rekening gehouden met de forse 
nieuwe instroom van aspiranten en de uitgavenverhoging die dit 
met zich meebrengt? 

29 Betekent de forse instroom van aspiranten dat de bijdrage per 
aspirant aan de Politieacademie wordt verlaagd, of zal het 
uitgavenniveau hoger komen te liggen dan nu het geval is? Wat 
zijn de gevolgen voor de geplande bezuiniging? 

30 Wordt de rechtspraak voor de kosten inzake implementatie van het 
wetsvoorstel Procedurerichtlijn, te weten 5,5 miljoen euro, extra 
middelen ter beschikking gesteld? Zo nee, waarom niet? Wat zijn 
de organisatorische veranderingen die hierdoor bij de rechtspraak 
getroffen moeten worden en binnen welk tijdspad? 

31 Welke reguliere inzet loopt mogelijk vertraging op ten gevolge van 
het EU-voorzitterschap? 

32 Betekent de ruimte voor het lokaal gezag een inperking van de 
ruimte voor de Minister om te sturen op landelijke prioriteiten? Is 
dit een beperking van de invloed van de korpschef? 

33 In hoeverre wordt er als het gaat om cyber security gezamenlijk 
opgetrokken met het Ministerie van Defensie? 

34 In hoeverre kan bij het versterken van de aanpak van ondermij-
nende criminaliteit informatie tussen relevante partijen volledig 
worden gedeeld? Welke beletselen op het gebied van privacybe-
scherming beperken het uitwisselen van relevante gegevens? 

35 Wat wordt bedoeld met het risico op de begroting van het 
Ministerie van Veiligheid en Justitie nu de voorstellen voor 
rechtsbijstand en de verhoging van de griffiekosten nog niet zijn 
doorgevoerd? 
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Nr Vraag 
36 Wat zal Nederland als voorzitter van de Raad van de Europese Unie 

kunnen betekenen voor grensoverschrijdende aanpak van fraude? 
37 Wat is de stand van zaken van de verdere ontwikkeling van het 

toezichtsysteem RADAR? 
38 Welke successen op het gebied van het versterken van de aanpak 

van (horizontale) fraude kunnen worden gemeld? 
39 Hoeveel wietplantages zijn er in 2015 in Nederland opgerold? 

Hoeveel wietplantages zijn er in 2015 opgerold in de regio die valt 
onder de Taskforce Brabant Zeeland? Hoeveel plantages zullen 
naar schatting in 2016 worden opgerold? 

40 Op welke manier zal de samenwerking met Duitsland in de aanpak 
van mobiele bendes worden geïntensiveerd? 

41 In hoeveel gevallen heeft de aanpak van criminele motorbendes 
geleid tot een veroordeling? 

42 Welk percentage aangiftes dat bij de politie wordt gedaan, leidt 
uiteindelijk tot aanhouding van een verdachte? Hoe verhoudt dat 
percentage zich tot voorgaande jaren? 

43 Welk percentage aangiftes dat bij de politie wordt gedaan, wordt 
daadwerkelijk inhoudelijk afgehandeld? Hoe verhoudt dat 
percentage zich tot de vorige jaren? 

44 Kunt u scenario’s weergeven van verschillende cao-afspraken en 
de consequenties hiervan voor het behalen van de taakstelling? In 
hoeverre was bij het bepalen van de omvang van de taakstelling al 
rekening gehouden met salarisstijgingen als gevolg van 
inflatiecorrecties? 

45 Waarom wordt bij de berekeningen al wel rekening gehouden met 
een daling van de sociale lasten en niet met een stijging van de 
salarissen? 

46 Welke recente initiatieven om gedwongen arbeid en mensenhan-
del te voorkomen en op te sporen zijn met elkaar in verbinding 
gesteld? 

47 Worden er, na het tot stand komen van de richtlijn voor strafvorde-
ring van kinderpornografie, ook daadwerkelijk hogere straffen 
opgelegd? 

48 Wat wordt er al gedaan en wat is er nog nodig om in de toekomst 
voldoende capaciteit bij de politie te waarborgen? 

49 Zijn er eenheden die een tekort aan politiemensen kennen? Zo ja, 
welke en wat gaat u daar aan doen? 

50 Op welke manier wordt door u invulling gegeven aan uw rol als 
fraudecoördinator? Hoe vindt samenwerking met andere ministe-
ries plaats? Waarom vinden overheden en bedrijven nog steeds 
dat er onvoldoende wordt samengewerkt waar het gaat om de 
aanpak van fraude (zie: http://kassa.vara.nl/actueel/
consumentennieuws/artikel/nieuws/weinig-hulp-bij-
internetfraude/)? 

51 Is het streefbedrag ter afpakking van crimineel vermogen lager dan 
het bedrag dat over 2014 is opgehaald? 

52 Hoe wordt er internationaal samengewerkt op het terrein van het 
afpakken van crimineel vermogen? Kan deze samenwerking 
verbeterd worden? Zijn er best practices waar Nederland van kan 
leren? Zo ja, welke? 

53 Aan welke activiteiten kan gedacht worden bij activiteiten die 
bijdragen aan het beschermen van de democratie en de rechts-
staat, het bestrijden en verzwakken van de jihadistische beweging 
in Nederland en het wegnemen van de voedingsbodem voor 
radicalisering? Worden deze activiteiten getoetst op effectiviteit? 

54 Hoort bij het intensiveren van de aanpak van cybercrime ook de 
aanpak van internetfraude? Hoe wordt daar invulling aan gegeven? 

55 Hoeveel budget wordt er in 2016 vrijgemaakt voor cyber security? 
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Nr Vraag 
56 Hoeveel budget gaat er in 2016 naar de strategie Nationale 

Veiligheid? 
57 In hoeverre zien de Bureaus Ketensamenwerking (BKS) ook op 

(nog) betere aansluiting van politiewerk op OM-inzet, ter voorko-
ming van inefficiënte inzet? 

58 Geeft de USB-monitor ook inzicht in hoeverre strafrechtelijke 
beslissingen zijn uitgevoerd? 

59 Wat zijn de effecten binnen de rechtspraak van de digitalisering op 
de werkgelegenheid en huisvestingsvraagstukken? 

60 Wat kan er ondernomen worden tegen oneigenlijk gebruik van de 
rechtsbijstand, louter met het doel de wederpartij op stang te jagen 
door treiterprocedures te vorderen? 

61 Welke stappen in het kader van digitaal procederen zijn inmiddels 
gezet om het draagvlak tussen de diverse stakeholders verder te 
vergroten? 

62 Hoeveel mensen werken er bij de politie in de schalen 6 tot en met 
18? 

63 Hoeveel leidinggevenden binnen de politie hebben een auto met 
chauffeur? Wat zijn daarvan de redenen? Hoeveel kosten gaan 
daarmee gepaard? 

64 Kunt u weergeven welke uitstroom u per leeftijdscohort van de 
politie verwacht, gekoppeld aan een gemiddeld salaris per 
leeftijdscohort? Kunt u dit weergeven voor zowel de operationele 
als de niet-operationele sterkte? 

65 Klopt het dat u met de aanname werkt dat minder maar hoger 
ingeschaalde dienders zullen uitstromen ten opzichte van meer 
lager ingeschaalde instromende aspiranten? Verklaart dat de 
opwaartse bijstelling van het aantal agenten dat overblijft na de 
reorganisatie? Kan uit het versneld opleiden en aannemen van 
aspiranten worden opgemaakt dat tot op heden onvoldoende 
rekening is gehouden met de versnelde uitstroom van agenten die 
de pensioengerechtigde leeftijd hebben bereikt? Zo nee, waarom 
niet? 

66 Waarom wordt bij de niet-operationele capaciteit rekening 
gehouden met een veel snellere uitstroom van politiemedewerkers 
dan bij de operationele capaciteit? Is dat realistisch? 

67 Waar wilt u precies op uitkomen qua externe inhuur de komende 
jaren? Kunt u percentages voor externe inhuur weergeven en hier 
op sturen? 

68 Kunt u meer inzicht geven in de planning van de samenvoeging 
van de meldkamers? 

69 Kunt u aangeven hoe de bekostiging van de samenvoeging van de 
landelijke meldkamers eruit ziet? 

70 Hoeveel moet de komende jaren worden bespaard op de uitgaven 
van de Politieacademie? 

71 Wat is de reden dat in de begroting niet al nadere invulling is 
gegeven aan de resterende taakstelling ten aanzien van huisves-
ting van 16,4 miljoen euro? 

72 Hoe worden risico’s voor de afstoot van panden (boekwaardever-
lies) in de toekomst opgenomen in de begroting? 

73 Zal het meerjareninvesteringsprogramma en afstootprogramma in 
de toekomst in de begroting van Veiligheid en Justitie worden 
opgenomen zodat de voortgang kan worden gevolgd? 

74 Hoe is uitvoering gegeven aan de toezegging een folder te 
verspreiden en te actualiseren over gerechtelijke secties, zodat 
nabestaanden zich in één oogopslag geïnformeerd weten over de 
diverse instanties die bij gerechtelijke sectie een rol spelen? 
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Nr Vraag 
75 Wanneer mag de herijking van het huisvestingsplan, zoals 

aangekondigd in reactie op het rapport van de Algemene Rekenka-
mer, worden verwacht? 

76 Waar komt de rest van het geld, naast de investeringen van de 
politie van 55 procent, vandaan? 

77 Wat gaat u doen om, tijdens het voorzitterschap, prioriteit te geven 
aan het verder brengen van de onderhandelingen in de Raad over 
het Slimme Grenzen pakket? 

78 Hoe zien de risico-inschattingen met betrekking tot illegale migratie 
of grensoverschrijdende criminaliteit er uit? Hoe zijn deze tot stand 
gekomen? 

79 Kunt u een toelichting geven op de keuzes voor deze specifieke 
delicten waarvoor in de begroting kengetallen zijn opgenomen? 

80 Bent u bereid in de toekomst in de begroting hier ophelderingsra-
tio’s te vermelden? Zo nee, waarom niet? 

81 Kunt u het aantal uitgevoerde onderzoeken in 2014 naar criminele 
samenwerkingsverbanden meer specifiek uitsplitsen? Hoeveel 
daarvan richten zich specifiek op mensenhandel-gerelateerde 
netwerken? 

82 Is de streefwaarde van het aantal overvallen onder High Impact 
Crimes in 2015 gehaald? 

83 Kunt u met cijfers toelichten dat het aantal High Impact Crimes is 
gedaald in 2015? 

84 Kunt u de cijfers over 2015 geven van het aantal overvallen, 
straatroven, woninginbraken, mishandelingen, zedenmisdrijven, 
moord en doodslag, bedreigingen en openlijk geweld? 

85 Op welke wijze worden aangevers van High Impact Crimes 
geïnformeerd over het verloop van de aangifte? Is bekend of 
aangevers tevreden zijn over de wijze van informeren en de 
verkregen informatie? 

86 Wie heeft bij de Landelijke Meldkamerorganisatie de regie bij de 
investeringen in ICT? Is dat de korpschef, de veiligheidsregio’s of 
bent u dat zelf? 

87 Welke gevolgen verwacht u ten aanzien van de financiële middelen 
die voor bed, bad en brood ter beschikking zijn gesteld, als gevolg 
van de bijgestelde ramingen voor de asielinstroom zoals genoemd 
in uw brief van 13 oktober jl.? 

88 In hoeverre houdt u rekening met kosten voor nieuwe noodop-
vanglocaties c.q. crisisnoodopvang? 

89 Kunt u meer inzicht verschaffen in de actuele cijfers omtrent de 
terugloop in de ontvangsten uit boetes en transacties? Wat zijn de 
redenen van deze terugloop? 

90 Heeft u al werkbezoeken afgelegd aan gemeenten? Zo ja, welke? 
Heeft u al contact gehad met de VNG en het Strategisch Bereid 
Veiligheid om de ontwikkelingen binnen het gemeentelijk 
handhavingsbeleid te volgen, conform uw aankondiging in uw 
begeleidende brief bij het uitgevoerde onderzoek naar de 
afschaffing van de PV-vergoeding (Kamerstuk 34 000-VI, nr. 100)? 
Wanneer kan de Kamer de brief met uitkomsten hierover 
verwachten? 

91 Is het aantal actieve boa’s in 2015 afgenomen ten opzichte van de 
situatie op 31 december 2014? Zo ja, met hoeveel en kunt u een 
overzicht geven per domein? 

92 Welk deel van het tekort bij Boeten en Transacties komt als gevolg 
van de coulance acties van de politie? Wat zijn de andere 
oorzaken? Welk deel wordt door onderuitputting gedekt? Hoe is 
deze onderuitputting ontstaan? 

93 Wanneer is de vervanging van trajectcontrolesystemen, flitspalen 
en radarcontrole-systemen gereed? 
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Nr Vraag 
94 Kan er een overzicht worden gegeven van de trajectcontroles met 

daarbij de boeteopbrengsten? Wat zijn de opbrengsten van de acht 
overtredingen op grond van de Cross border enforcement richtlijn? 
Hoeveel boeteopbrengsten van buitenlandse kentekens worden er 
geïnd? 

95 Wat is de verwachting ten aanzien van de terugloop in de 
ontvangsten uit boetes en transacties voor het jaar 2016? 

96 Hoe strookt een tekort van Boeten en Transacties van 60 miljoen 
euro met de op bladzijde 29 genoemde tekort van 115 miljoen euro 
met elkaar? 

97 Hoe is het negatief eigen vermogen bij DJI ontstaan? 
98 Kunt u nadere toelichting geven op de kostendoorberekening van 

het CJIB? In hoeverre is deze puur kostendekkend? Kunt u een 
vergelijking met het buitenland geven? Hoe wordt de efficiency van 
het CJIB gemonitord? 

99 Kan worden aangegeven hoe het eigen vermogen van de nationale 
politie wordt aangezuiverd? 

100 Wat betekent het voorgenomen besluit van de Raad voor de 
rechtspraak over de ontmanteling van de rechtbanken voor de 
egalisatievordering van de Rijksgebouwendienst? 

101 Welke extra tegenvaller voor 2016 kan verwacht worden als het 
wetsvoorstel griffierechten niet per 1 januari 2016 van kracht 
wordt? Hoe en waar binnen de begroting wordt die extra tegenval-
ler opgevangen? Kunt u nader ingaan op hoe groot het risico op de 
begroting van 2016 is? 

102 Waar komt de dekking voor de besparingsverliezen met betrekking 
tot de griffierechten en de bijdrageregelingen vandaan? Ten koste 
waarvan gaat dat? 

103 Kan worden toegelicht hoe de tegenvallers naar aanleiding van 
onder andere de vertraging van de inwerkingtreding van de 
wetsvoorstellen met betrekking tot de eigen bijdrage in het 
strafrecht en voor gedetineerden en de verhoging van de griffie-
rechten binnen de begroting zijn opgelost? 

104 Wat is het verschil tussen afpakken en ontnemen van crimineel 
vermogen? Welke bedragen horen daarbij? 

105 Kunt u toelichten waarom geen rekening meer wordt gehouden 
met hogere ontvangsten uit boeten en transacties op termijn? 

106 Waar wordt de inzet van 56,5 miljoen euro vanuit de asielreserve 
aan besteed? Kan dit bedrag omhoog worden bijgesteld indien 
blijkt dat de asielinstroom hoger is dan in deze begroting is 
vastgesteld? 

107 Welke invloed hebben de recente aanbevelingen van de Algemene 
Rekenkamer met betrekking tot de huisvesting van politie op deze 
begroting? 

108 Hoeveel meldingen van RADAR hadden de afgelopen jaren 
betrekking op faillissementsfraude en wat is er met deze meldin-
gen gebeurd? 

109 Kan met behulp van RADAR faillissementsfraude beter worden 
aangepakt dan voorheen? Kunt u uw antwoord onderbouwen? 

110 Klopt het dat de kosten die tot en met 2014 waren gemoeid met 
RADAR neerkomen op ongeveer 21,3 miljoen euro en dat er daarna 
nog 1,8 miljoen euro wordt besteed aan de doorontwikkeling? Over 
hoeveel jaren wordt deze 1,8 miljoen euro uitgegeven? Komen 
deze kosten nog bovenop het reguliere onderhoud? 
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Nr Vraag 
111 Kunt u de toename van de uitgaven aan de nationale politie 

(lumpsum) in een tabel uitsplitsen, waarbij in elk geval de 
eenmalige extra frictiekosten (230 miljoen euro), de extra bijdrage 
voor de verkeershandhavingsteams (48 miljoen euro), cybercrime 
en versterking van de veiligheidsketen zijn opgenomen (14 miljoen 
euro)? 

112 Kunt u een nadere onderbouwing geven van het juridisch 
verplichte karakter van de uitgaven die volgen uit de Politiewet? 

113 Hoe wordt de afname van uitgaven aan C2000 en GNMS verklaard, 
gezien het feit dat de herinrichting tot een nationale meldkamer 
nog niet volledig zal worden gerealiseerd in 2016? 

114 Functioneren de nieuwe vaartuigen voor douane, politie en 
marechaussee intussen zodanig dat er sprake is van daadwerke-
lijke handhaving van de veiligheid tegen smokkel via de Wadden-
zee of de Westerschelde? Is de bemanning intussen volledig 
opgeleid en doen zij ook al daadwerkelijke controles? 

115 Wat is de verklaring voor het feit dat de frictiekosten voor 2016 
gelden en niet daarna en dat desondanks de lumpsum daarna niet 
met 230 miljoen euro daalt? 

116 Kan de taakstelling op de Politieacademie wel worden gehaald 
gezien het beleid om aanzienlijk meer aspiranten te laten 
instromen? 

117 Kan er meer inzicht worden gegeven in de dekking van de 230 
miljoen extra reorganisatiekosten van de nationale politie? 

118 Kunt u toelichten hoe de taakstelling die voor de Politieacademie 
op de begroting staat ingeboekt in verhouding staat tot de ambitie 
om met het oog op de vergrijzing meer aspiranten te laten 
instromen? 

119 Wie heeft de regie bij de investeringen in ICT? Is dat de nationale 
korpschef, zijn dat de veiligheidsregio’s of bent u dat zelf? 

120 Wat zijn de financiële gevolgen van de wetsvoorstellen ter 
implementatie van richtlijn nr. 2013/48/EU van het Europees 
parlement en de Raad van 22 oktober 2013 betreffende het recht op 
toegang tot een advocaat in strafprocedures en in procedures ter 
uitvoering van een Europees aanhoudingsbevel en het recht om 
een derde op de hoogte te laten brengen vanaf de vrijheidsbene-
ming en om met derden en consulaire autoriteiten te communice-
ren tijdens de vrijheidsbeneming (PbEU L294) (Kamerstuk 34 157) 
en tot wijziging van het Wetboek van Strafvordering en enige 
andere wetten in verband met aanvulling van bepalingen over de 
verdachte, de raadsman en enkele dwangmiddelen (Kamerstuk 
34 159)? Hoe wordt dit gedekt? 

121 Welk bedrag is gemoeid met de aanwezigheid van een raadsman 
tijdens het politieverhoor in navolging op de uitvoering richtlijn nr. 
2013/48/EU inzake het recht op toegang tot een advocaat in 
strafprocedures en in procedures ter uitvoering van een Europees 
aanhoudingsbevel en het recht om een derde op de hoogte te laten 
brengen vanaf de vrijheidsbeneming en om met derden en 
consulaire autoriteiten te communiceren tijdens de vrijheidsbene-
ming? 

122 Bent u er bekend mee dat er wel eens voor de mondelinge 
uitspraak door de rechter al een vonnis wordt toegestuurd aan 
betrokkenen, gedateerd op de datum van de uitspraak? Weet u of 
dit vaak gebeurt? Is dit wel geloofwaardig? Wilt u dit voorkomen? 

123 Hoe staat het (in verband met de uitvoering van de KEI-
maatregelen) met de ontwikkeling van de ICT-systemen voor onder 
andere rechtspraak en advocatuur? Zullen de systemen conform de 
afspraken en de planning in gebruik kunnen worden genomen? 
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Nr Vraag 
124 Waarom is ervoor gekozen de bezuinigingen op de gefinancierde 

rechtsbijstand alvast als besparing op te nemen voor 2017, 
aangezien hier nog onderzoek naar wordt gedaan door de 
commissie-Wolfsen? 

125 Wat betekent het concreet als wordt aangegeven dat de bespa-
ringsverliezen met betrekking tot het opschorten van de bezuini-
ging op de gefinancierde rechtsbijstand hebben geleid tot een 
budgettaire mutatie in 2016 op de Toevoegingen Raad voor 
Rechtsbijstand? Wat betekent dit voor rechtzoekenden en de 
sociale advocatuur? 

126 Is al duidelijk wat de effecten zijn van de inperking van de 
openingstijden van het Juridisch Loket? Zo ja, kunt u deze aan de 
Kamer sturen? Zo nee, wanneer verwacht u deze effecten? Kan 
tevens worden toegelicht op welke wijze deze effecten worden of 
zijn onderzocht? 

127 Kunt u een uitsplitsing geven van waaruit de diverse civiele zaken 
bestaan? In wat voor soort sector binnen de rechtspraak vinden ze 
plaats? 

128 Hoe verhoudt de doelstelling van de Raad voor de rechtspraak zich 
tot het bevorderen van de kwaliteit en eenheid van rechtspraak, 
zich tot het voorgenomen besluit inzake de ontmanteling van 
rechtbanken? 

129 Op welke wijze betrekt u of de Raad voor de rechtspraak relevante 
stakeholders bij het locatiebesluit rechtbanken? 

130 Is de criminaliteit in Nederland gedaald ten opzichte van 2014? 
131 Kunnen de bezuinigingen op en investeringen in het OM los van 

elkaar en van 2010 tot 2019 op een rij worden gezet? Kan daarbij 
worden aangegeven wat dit betekent voor het totale budget van 
het OM? 

132 Welke prioriteiten heeft het OM er vanaf 2010 bij gekregen? 
133 Welke gevolgen heeft het rapport van de Galan-Groep waaruit 

blijkt dat de manier waarop de bezuiniging op het OM is vormge-
geven een negatief effect heeft op de kwaliteit van het OM? Indien 
er niets wordt veranderd, kan dan worden toegelicht waarom niet? 

134 Wat is de stand van zaken ten aanzien de uitvoering van de 
motie-Van der Staaij/Segers over uitstapprogramma’s voor 
prostituees (Kamerstuk 33 750-VI, nr. 80)? Verlopen deze program-
ma’s naar tevredenheid? Welke stappen worden gezet om deze 
programma’s ook voor de langere termijn te waarborgen? 

135 Behoren de G4 ook tot de 90% van de 103 gemeenten die het 
ingezetenencriterium hebben opgenomen in het coffeeshopbeleid? 

136 Kan een nadere duiding worden gegeven van het thema bestuur-
lijke aanpak, waarover in het kader van het EU-voorzitterschap een 
conferentie wordt georganiseerd? 

137 Hoeveel gemeenten hebben c.q. gaan het ingezetencriterium 
opnemen in het beleid? 

138 Hoeveel producten zijn er bij growshops in beslag genomen? 
Hoeveel geld is er opgehaald met het veilen van die producten? 
Waar staan die gelden op de begroting? 

139 Wat zijn de uitgaven aan het Financial Intellegence Unit (FIU) vanaf 
2015 en verder? Hoe wordt de FIU vanaf 2015 bekostigd en vanuit 
welke post/artikel? 

140 Hoe heeft het OM 2014 budgettair afgesloten? Was er sprake van 
een tekort, een volledige uitputting van het budget of een positief 
resterend saldo? 

141 Kunt u aangeven hoeveel gelden het OM in totaal in 2016 minder 
te besteden heeft ten opzichte van 2013, 2014 en 2015? 
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Nr Vraag 
142 Welke afspraken zijn er concreet op landelijk niveau gemaakt met 

het NFI over de verdeling van de capaciteit per maand? Kunt u 
deze bijvoegen aan deze beantwoording? Zo nee, kunt u deze ter 
vertrouwelijk bij de Kamer leggen? 

143 Kunt u aangeven hoezeer de vraag naar forensisch onderzoek het 
aanbod dat het NFI kan genereren, overtreft? Om hoeveel zaken 
gaat het per maand en per jaar? 

144 Wat is de stand van zaken van het overleg tussen de directeur van 
het NFI en de Ondernemingsraad om (weer) tot een werkbare 
situatie te komen? 

145 Hoe kan het dat de Ontvangsten, waarvan Boeten en Transacties 
en Afpakken, uit tabel 33.1 niet geheel overeen lijken te stemmen 
met de bedragen genoemd in de ongenummerde tabel op 
bladzijde 23 ter zake het afnemen van crimineel vermogen? Kunt u 
een nadere toelichting geven? 

146 Kunt u aangeven hoeveel geld de komende jaren beschikbaar is 
voor de subsidievoorziening Veiligheid Kleine Bedrijven? 

147 Klopt de constatering dat er de komende jaren veel minder geld 
wordt geïnvesteerd in veiligheid van kleine bedrijven, zoals 
winkels? Zo nee, kunt u dat met cijfers onderbouwen? Zo ja, wat is 
redenering achter dit besluit en welke gevolgen heeft dit voor de 
veiligheid in winkelgebieden? 

148 Kan de mutatie van artikel 33.3 worden gemotiveerd waar het gaat 
om de bijdrage aan medeoverheden van Overige opsporing en 
vervolging? 

149 Welk bedrag heeft het OM de komende jaren nodig volgens de 
recente herijking van het Galan-rapport, om de ingeplande 
bezuinigingen op verantwoorde wijze te kunnen verwerken, dat wil 
zeggen zonder dat dit ten koste gaat van het werk in de opsporing 
en de vervolging? 

150 Welk percentage processen-verbaal komt uiteindelijk ter zitting? 
Hoeveel technische sepots zijn er? 

151 Kunt u aangeven hoe de regiefunctie, die binnen het Keurmerk 
Veilig Ondernemen is georganiseerd, en op basis waarvan 
betrokken partijen als winkeliers, gemeenten en politie structureel 
samenwerken, in de toekomst zal worden vormgegeven als het 
subsidie instrumentarium wordt afgebouwd? 

152 Wat zijn de resultaten die zijn geboekt met het Keurmerk Veilig 
Ondernemen? Op welke manier worden deze voor de toekomst 
geborgd en hoe worden winkeliers betrokken om de continuïteit te 
waarborgen? 

153 Op basis van welke argumenten wordt de subsidie aan het 
Keurmerk Veilig Ondernemen afgebouwd? Zijn betrokken partijen, 
zoals winkeliers, geconsulteerd bij dit besluit? 

154 Welk percentage van forensisch werk in opdracht van de overheid 
wordt verricht door derde organisaties? 

155 Klopt het dat de FIU in 2014 277.000 meldingen van verdachte 
transacties te verwerken kreeg? Wat is de beschikbare capaciteit 
geweest vanaf 2012 en over hoeveel fte heeft de FIU ter beschik-
king de komende jaren? Volstaat dit om het aantal genoemde 
transacties te onderzoeken of blijft er informatie liggen? 

156 Klopt het dat het aantal verzoeken vanuit het OM nog 1123 per jaar 
bedroeg aan de FIU en gedaald is tot de genoemde aantallen in 
tabel 33.4? Wat is de reden dat het aantal verzoeken vanuit het OM 
in de loop der jaren is gedaald? 

157 Met welk systeem werkt de FIU tot op heden om de aangeleverde 
informatie te verwerken en inzicht te verkrijgen in wat voor gevolg 
hieraan is/wordt gegeven? 
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Nr Vraag 
158 Kunt u aangeven wat er met de 83 door financiële instelling 

gedane verdachte transacties is gebeurd, zoals is beschreven in de 
Telegraaf van 12 oktober 2015? 

159 Kan de opmerking van de FIU-Nederland dat het absolute aantal 
eigen onderzoeksdossiers met het oog op de begrensde capaciteit 
niet zal stijgen worden toegelicht? Wat wordt met deze opmerking 
gedaan? 

160 Wat wordt bedoeld met de melding dat de bijdrage aan de FIU 
vanaf 2015 niet meer vanuit het betreffende artikelonderdeel wordt 
bekostigd? 

161 Kunt u meer inzicht geven in de keuzes voor de specifieke delicten 
waarvoor in de begroting kengetallen zijn opgenomen? 

162 Klopt het dat er maar 3 miljoen euro extra wordt uitgetrokken voor 
de aanpak van ondermijnende criminaliteit? Is dit voldoende om de 
integrale samenwerking tussen alle relevante partijen voor de 
aanpak van ondermijnende criminaliteit te verbeteren? Waarom 
wordt er niet meer geld voor uitgetrokken? 

163 Wat is er gedaan of wat zal er worden gedaan met de bijdrage van 
de regioburgemeesters waar is gepleit voor meer geld en betere 
samenwerking waar het gaat om afpakken van crimineel vermogen 
en aanpak van ondermijnende criminaliteit (http://
www.volkskrant.nl/opinie/we-moeten-criminelen-veel-meer-geld-
afpakken~a4139729/)? 

164 In hoeverre zijn er efficiencyvoordelen te behalen door in plaats 
van drie met één reclasseringsorganisatie te werken? 

165 Welk percentage van de gedetineerden verlaat de gevangenis met 
schulden bij het CJIB en de zorgverzekeraar? Hoe hoog is deze 
schuld gemiddeld? Op welke manier worden ex-gedetineerden 
tijdens en na hun detentie geholpen met deze schulden om te 
voorkomen dat zij na detentie hier alsnog mee geconfronteerd 
worden? 

166 Welk bedrag zou in rekening worden gebracht als de kosten voor 
integriteitsproducten volledig zouden worden doorberekend? 

167 Hoeveel aanvragen voor een Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) zijn 
bestemd voor medewerkers binnen de overheid, een agentschap 
of daaraan gerelateerde organisatie? Klopt het dat het aanvragen 
van een VOG dientengevolge niet voor eigen rekening komt maar 
de werkgever dit betaalt en uiteindelijk de overheid dus zelf? Welke 
gevolgen heeft in dat kader de voorgestelde tariefverhoging? 

168 Hoeveel zaken heeft het team «maatwerk en schrijnende gevallen» 
van het OM en CJIB sinds 2013 beoordeelt ten aanzien van 
beschikkingen op basis van de Wet administratiefrechtelijke 
handhaving verkeersvoorschriften (Wahv-beschikkingen)? In 
hoeveel gevallen daarvan is een betalingsregeling getroffen en 
welke redenen lagen daar (in het algemeen) aan ten grondslag? 

169 Worden burgers bij het ontvangen van een Wahv-beschikking 
geattendeerd op het team «maatwerk en schrijnende gevallen» om 
een betalingsregeling te treffen? Zo ja, hoe wordt dit vormgege-
ven? Zo nee, waarom niet? 

170 Wat wordt verstaan onder efficiënt capaciteitsbeheer en op welke 
manier levert dit een budgettaire opbrengst van circa 29 miljoen 
euro structureel op? 

171 Kan een financiële onderbouwing worden gegeven van de 9 euro 
die het CJIB voortaan in rekening mag brengen voor het verstrek-
ken van verkeersboetes? Over welke administratieve handelingen 
gaat het dan dat de administratiekosten met bijna 30% moeten 
worden verhoogd? 
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Nr Vraag 
172 Is de suggestie dat de benodigde ruimte zal afnemen een opmars 

naar nieuwe bezuinigingen? Is onderzocht waardoor deze daling 
komt? 

173 Welke acties worden er ondernomen om de kosten van adoptie 
voor (aanstaande) adoptieouders te verlagen, voor zover het gaat 
om kosten die door het rijk gemaakt worden? Vinden er aanvul-
lende acties plaats om in overleg met de adoptiepartners te komen 
tot een algehele verlaging van de kosten om daarmee de toeganke-
lijkheid van adoptie voor alle inkomensgroepen mogelijk te 
maken? 

174 Waarom bestaat de verwachting van de budgettaire gevolgen voor 
het kansspelbeleid alleen voor 2016 en niet voor de jaren erna? 
Verwacht u niet dat de budgettaire gevolgen van het wetsvoorstel 
kansspelen op afstand langer zullen aanhouden? 

175 Bent u bereid om alsnog te komen tot een regeling voor de 
tegemoetkoming in de kosten van adoptie? 

176 Is het de bedoeling dat de afnemende bedragen behorend bij 
Commissie Schadefonds Geweldmisdrijven en Slachtofferhulp 
Nederland gecompenseerd worden door de bedragen die vrijvallen 
ten behoeve van slachtofferhulp ten gevolge van het wetsvoorstel 
tot wijziging van het Wetboek van Strafvordering in verband met 
de eigen bijdrage van veroordeelden aan de kosten van de 
strafvordering en de slachtofferzorg (Kamerstuk 34 067)? 

177 Welke relatie heeft de verhoging van de administratievergoeding 
naar 9 euro met de werkwijze sinds de begroting 2015 waarbij de 
administratiekostenvergoeding geboekt worden? Kan worden 
toegelicht waarom met lagere geraamde instroom in 2016 van 
WAHV-zaken ten opzichte van 2015 toch een verhoging wordt 
doorgevoerd van de administratievergoeding? 

178 Betreft de lichte daling van het budget van de drie Reclasseringsor-
ganisatie een taakstelling die eerder is afgesproken? Zo ja, hoeveel 
is die taakstelling? 

179 Klopt het dat stichting Bonjo geen subsidie meer zal krijgen van het 
Ministerie van Veiligheid en Justitie? Zo ja, hoe hoog is deze 
subsidie? Zo nee, waarom niet meer? 

180 Wat zijn de oorzaken van de dalende productie van de Raad voor 
de Kinderbescherming (RvdK) tussen 2014 en 2020? 

181 Hoeveel meldingen van huiselijk geweld heeft de politie in 2013 en 
2014 ontvangen en in hoeveel van deze gevallen zijn ook de in huis 
aanwezige dieren uit huis geplaatst? 

182 Wordt onder gunstig effect verstaan dat er geen werkgelegenheid 
verloren gaat aangezien er zeker niet meer banen bijkomen? 

183 Wordt, nu de rijksoverheid cao-afspraken over loonstijging heeft 
gemaakt, de loon- en prijscompensatie in 2016 ook aan de 
reclasseringsorganisaties uitgekeerd? 

184 Is de uurprijs bij de reclassering structureel verlaagd? Met 
hoeveel? Betekent dat dat de reclassering minder tijd kan steken 
per zaak? 

185 Wat is de caseload van toezichthouders bij de reclassering in 2014, 
2015 en 2016? 

186 Hoe hoog mogen de wachtlijsten bij de reclassering oplopen? 
187 Wat heeft het slimmer reclasseren de reclasseringsorganisaties 

opgeleverd? 
188 Hebben de bezuinigingen op de 3RO effect op de doorlooptijden en 

wachtlijsten met betrekking tot advies en toezicht? Wat is daar het 
beleid op? 
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Nr Vraag 
189 Klopt het dat de uurprijs voor reclasseringsdiensten tegen de 

afspraken in met de reclassering structureel worden verlaagd? Zo 
nee, wat is er afgesproken over de hoogte van de uurprijs en wat is 
de daadwerkelijke uurprijs? 

190 Klopt het dat de reclassering heeft moeten besluiten om voor het 
jaar 2015 5.400 werkstraffen ter waarde van 9 miljoen euro «om 
niet» uit te voeren om wachtrijen te voorkomen, waardoor de 
uurprijs is gedaald? Zo ja, in hoeverre is deze situatie structureel? 
Zo nee, waarom niet? 

191 Wat is het ziekteverzuim onder reclasseringspersoneel? Kunnen 
hier cijfers van worden gegeven over de afgelopen jaren? Klopt het 
dat het verzuim na een jarenlange daling weer stijgt en kunnen de 
redenen daarvan worden gegeven? 

192 Welke maatregelen worden of zijn genomen om de uurprijs op een 
reëel niveau te brengen en de druk op de kwaliteit van het 
reclasseringswerk te verlichten? 

193 Kunt u meer inzicht geven in de keuzes voor de specifieke delicten 
waarvoor in de begroting kengetallen zijn opgenomen? 

194 Waarom is ervoor gekozen de bezuinigingen naar aanleiding van 
de wetsvoorstellen tot wijziging van het Wetboek van Strafvorde-
ring in verband met de eigen bijdrage van veroordeelden aan de 
kosten van de strafvordering en de slachtofferzorg (Kamerstuk 
34 067), tot wijziging van de Penitentiaire beginselenwet, de 
Beginselenwet verpleging ter beschikking gestelden, de Beginse-
lenwet justitiële jeugdinrichtingen en enige andere wetten in 
verband met de eigen bijdrage voor verblijf in een justitiële 
inrichting (Kamerstuk 34 068) en tot wijziging van de Algemene 
wet bestuursrecht, de Wet griffierechten burgerlijke zaken en de 
Wet op het hoger onderwijs en wetenschappelijk onderzoek in 
verband met aanpassing van griffierechten (Kamerstuk 33 757) 
alsnog als besparing op te nemen voor 2016, terwijl niet zeker is of 
hiervoor een meerderheid te vinden is in de Eerste Kamer? 

195 Hoe realistisch is het de verhoging van de griffierechten in te 
boeken, gelet op het feit dat behandeling in de Tweede Kamer nog 
niet is afgerond? 

196 Kan een uitsplitsing van de subsidies met bijbehorende kosten 
onder de gebundelde post «Jeugdbescherming» worden verstrekt? 

197 Wordt het programma Risicojeugd en Jeugdgroepen (RJ&JG), dat 
loopt tot januari 2017 en waarvoor de geraamde uitgaven voor de 
jaren daarna op bijna 2 miljoen per jaar worden gesteld, na 2016 
doorgezet? Zo nee, waarvoor zijn deze gelden dan gereserveerd? 

198 Kunt u een overzicht geven van de resultaten van de «opdrachten 
erkende gedragsinterventies»? 

199 Hoeveel geld stelt u in 2016 beschikbaar voor de opvang van 
huisdieren van slachtoffers van huiselijk geweld? 

200 In hoeverre is dierenmishandeling een factor bij de Monitor 
Aanpak Kindermishandeling? 

201 Welke ondersteuning krijgen slachtoffers van huiselijk geweld en 
kunt u daarbij aangeven wat de operationele doelen zijn die 
worden beoogd met de begroting voor 2016? 

202 Welke gevolgen heeft de verhoogde asielinstroom afgelopen jaar 
voor de jaarlijkse subsidie die verstrekt wordt aan het Rode Kruis? 

203 Hoeveel eerste asielaanvragen zijn er in totaal in 2015 ingediend in 
Nederland en in Europa? 

204 Hoeveel illegalen zijn er naar schatting in Nederland? 
205 Hoeveel bedraagt de asielreserve voor 2016 en verder? 
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Nr Vraag 
206 Wat zijn de kosten van de rijksoverheid voor asielzoekers in 

Nederland in 2015? Kunt u deze kosten uitsplitsen naar Immigratie- 
en Naturalisatiedienst (IND), Centraal Orgaan opvang asielzoekers 
(COA), Dienst Terugkeer & Vertrek (DT&V), rechtsbijstand, 
subsidies, primair en voortgezet onderwijs en zorgkosten? 

207 Hoe vaak is in 2014 een verblijfsvergunning ingetrokken en op 
welke gronden? 

208 Hoe vaak is sinds de invoering van de Procedurerichtlijn aan een 
afwijzende beschikking schorsende werking verleend? Wat is het 
verschil in aantal in vergelijking met de situatie voor de invoering? 

209 Hoeveel asielzoekers komen naar Nederland over land en hoeveel 
via lucht- of zeehavens? 

210 Wat is de reden dat veel asielzoekers die Nederland over land 
bereiken toch niet kunnen worden overgedragen aan de landen 
waar ze doorheen zijn gereisd? 

211 Hoeveel asielzoekers geven geen duidelijkheid over de gevolgde 
reisroute naar Nederland? 

212 Hoeveel asielzoekers dienen een verblijfsaanvraag in waarbij zij 
geen reis- en identiteitsdocumenten kunnen overleggen? 

213 Hoeveel asielzoekers hebben tijdens hun verblijf in Nederland een 
misdrijf gepleegd? Bij hoeveel asielzoekers is dit bij de verblijfsaan-
vraag tegengeworpen? 

214 Hoe vaak is de verblijfsvergunning van asielzoekers ingetrokken 
met het oog op de openbare orde c.q. gepleegde misdrijven? 
Hoeveel van hen zijn uitgezet? 

215 Hoe vaak worden tijdelijke asielvergunningen niet verlengd c.q. 
omgezet in vergunningen voor onbepaalde tijd? 

216 Hoe vaak zijn bij verblijfsaanvragen vervalste of onjuiste documen-
ten aangetroffen? Bij hoeveel verblijfsaanvragen wordt hierop 
gecontroleerd? 

217 Hoe vaak wordt bij asielzoekers de verblijfsvergunning ingetrokken 
wegens vakanties naar de landen van herkomst, hetgeen haaks 
staat op de geclaimde onveiligheid daar? Hoe wordt hierop actief 
gehandhaafd? 

218 Welke percentages asielaanvragen worden toegekend in de diverse 
EU-lidstaten, inclusief Nederland? 

219 Wat is het aandeel mannen in de eerste asielinstroom in Nederland 
en de EU? 

220 Hoeveel gezinsleden laten asielzoekers gemiddeld overkomen in 
het kader van nareis en hoeveel in de reguliere procedures in het 
kader van gezinsvorming en gezinshereniging? 

221 Hoe vaak is vanaf 2014 tot nu gebruik gemaakt van de discretio-
naire bevoegdheid tot verlening van een verblijfsvergunning? Hoe 
verhoudt dit aantal zich tot voorgaande jaren? 

222 Hoeveel vreemdelingen hebben er, sinds de inwerkingtreding, een 
beroep gedaan op de regeling langdurig verblijvende kinderen, 
uitgesplitst naar de overgangsregeling en de structurele regeling? 
Hoe vaak is er alsnog een verblijfsrecht toegekend op basis van 
deze regeling en hoeveel vreemdelingen zijn afgewezen? Hoeveel 
van de afgewezen vreemdelingen hebben Nederland inmiddels 
verlaten? 

223 Hoeveel van het totaal aantal reguliere verblijfsprocedures wordt 
door vreemdelingen doorlopen die daarvoor ook één of meerdere 
asielprocedures hebben doorlopen? 

224 Hoeveel immigranten uit islamitische landen zijn in 2014 tot 
Nederland toegelaten, uitgesplitst in aanvragen asiel en regulier? 
Hoe groot is dit aantal als de Europa-route wordt meegerekend? 
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Nr Vraag 
225 Hoe vaak is door Machtiging tot Voorlopig Verblijf (MVV)-plichtige 

vreemdelingen in Nederland een aanvraag tot een reguliere 
verblijfsvergunning ingediend en waarbij toch niet aan het 
MVV-vereiste is voldaan? 

226 Hoeveel vreemdelingen zijn in 2014 vrijgesteld van het MVV-
vereiste en op welke gronden? 

227 Hoe vaak hebben kennismigranten in 2014 een verblijfsvergunning 
gekregen en hoe vaak is het verblijfsrecht van kennismigranten 
geweigerd of ingetrokken wegens fraude? 

228 Hoe vaak is vorig jaar het verblijfsrecht ingetrokken van 
EU-onderdanen? Op welke gronden is dat gebeurd en hoe 
verhoudt dit aantal zich tot de intrekkingen in de ons omliggende 
landen? Hoeveel van de betreffende EU-onderdanen hebben 
Nederland aantoonbaar verlaten? 

229 Hoe vaak is in 2014 een EU-verblijfsrecht aangevraagd door 
partners en gezinsleden van EU-onderdanen die zelf geen 
EU-nationaliteit hadden? Hoeveel van deze aanvragen zijn 
ingewilligd? 

230 Hoeveel mensen uit Midden- en Oost-Europa verblijven momen-
teel in Nederland en van hoeveel is, door middel van registratie, 
zeker dat zij in Nederland zijn? 

231 Hoe vaak zijn in 2014 verblijfsdocumenten aangemerkt als zijnde 
verloren of gestolen? Hoe verhoudt dit zich tot het aantal verloren 
of gestolen paspoorten, waarbij rekening wordt gehouden met het 
aantal mensen dat dergelijke documenten bezit? 

232 Hoe vaak is in 2014 aangifte gedaan tegen vreemdelingen wegens 
fraude c.q. het verstrekken van onjuiste informatie bij een 
verblijfsaanvraag? 

233 Hoe vaak is in 2014 een verblijfsvergunning ingetrokken? Op welke 
gronden is dat gebeurd? 

234 Hoe vaak wordt een aanvraag tot een verblijfsvergunning 
afgewezen vanwege in het land van herkomst gepleegde misdrij-
ven c.q. schending van de openbare orde? 

235 Hoe wordt gecontroleerd of asielzoekers in het land van herkomst 
geen misdrijven hebben gepleegd? 

236 Hoeveel dossiers zijn in 2014 door de fraude-unit van de IND 
behandeld? In hoeveel gevallen is overgegaan tot intrekking van de 
verblijfsstatus? 

237 Hoe vaak is actief door de Vreemdelingendienst gecontroleerd of 
bezitters van verblijfsvergunningen nog aan de gestelde voorwaar-
den voldoen, zoals in Nederland (samen)wonen? Hoe verhoudt het 
aantal controles zich tot de voorgaande jaren? 

238 Hoeveel verblijfsvergunningen asiel zijn er in 2015 tot nu toe 
verstrekt? 

239 Wat is het totaal aantal vreemdelingen dat op basis van een 
verblijfsvergunning asiel in Nederland verblijft, uitgesplitst in 
verblijfsvergunningen voor bepaalde en onbepaalde tijd? 

240 Kunt u een overzicht geven van het aantal en de hoogte van de 
voorzieningen waar asielzoekers en vergunninghouders aanspraak 
op kunnen maken? Kunt u hierbij ook specifiek ingaan op de 
vergoeding van inrichtingskosten die statushouders krijgen in het 
kader van de Participatiewet? In hoeveel gevallen is de vergoeding 
van inrichtingskosten als een gift vertrekt aan vergunninghouders? 

241 Hoeveel vreemdelingen zijn in 2015 aantoonbaar teruggekeerd, 
uitgesplitst in zelfstandig en gedwongen vertrek? Hoeveel 
vreemdelingen zijn zelfstandig zonder toezicht vertrokken? Kunnen 
deze aantallen worden afgezet tegen de terugkeercijfers van 2009 
tot en met 2014? 
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Nr Vraag 
242 Welke landen weigeren het toelaten van onderdanen in het kader 

van het terugkeer- en uitzettingsbeleid? 
243 Hoeveel vreemdelingen zijn in 2015 in vreemdelingenbewaring 

geplaatst en hoeveel van deze vreemdelingen hebben Nederland 
daadwerkelijk verlaten? Hoe verhoudt dit zich tot voorgaande 
jaren? 

244 Hoeveel vertrekplichtige gezinnen zijn vanuit de gezinslocaties 
daadwerkelijk teruggekeerd naar de landen van herkomst? Hoe 
verhoudt het aantal teruggekeerde gezinnen zich tot de resultaten 
van de afgelopen jaren? 

245 Hoeveel vertrekplichtige vreemdelingen zijn na hun verblijfsproce-
dure(s) niet uit Nederland vertrokken c.q. hebben hun vertrekplicht 
genegeerd? Hoe verhoudt dit percentage zich tot de andere 
EU-lidstaten? 

246 Hoeveel vreemdelingen bevinden zich zonder verblijfsrecht in 
Nederland maar kunnen op grond van artikel 3 van het Europese 
Verdrag tot bescherming van de Rechten van de Mens en de 
Fundamentele Vrijheden (EVRM) niet worden uitgezet? 

247 Hoeveel criminele vreemdelingen bevinden zich zonder verblijfs-
recht in Nederland? Hoeveel daarvan kunnen niet worden uitgezet 
en hoeveel daarvan zitten in (vreemdelingen)bewaring? 

248 Hoeveel vreemdelingendossiers zijn in 2014 en 2015 overgedragen 
aan de Dienst Terugkeer en Vertrek (DT&V) en welk deel hiervan 
betreft vreemdelingen die een reguliere verblijfsprocedure hebben 
doorlopen? 

249 Van hoeveel vreemdelingen die in het Basisregistratie personen 
(BRP) staan ingeschreven hebben gemeenten het vermoeden dat 
zij feitelijk niet op dit adres c.q. in Nederland verblijven? Van welk 
aandeel hiervan is het verblijfsrecht ingetrokken? 

250 Welke organisaties houden zich in Nederland bezig met de 
behartiging van belangen van vreemdelingen en die worden 
gesubsidieerd door de Nederlandse overheid? Hoeveel gemeen-
schapsgeld ontvangen zij, uitgesplitst naar subsidies door het Rijk 
en de gemeenten? 

251 Welke organisaties in Nederland houden zich bezig met de 
begeleiding van vreemdelingen naar het land van herkomst? 
Hoeveel gemeenschapsgeld ontvangen zij en hoeveel vreemdelin-
gen laten zij terugkeren? 

252 In welke gemeenten wordt opvang verleend aan uitgeprocedeerde 
vreemdelingen? Kunt u een overzicht geven van alle locaties, en 
hierbij aangeven of, en zo ja, hoeveel vreemdelingen er aantoon-
baar zijn vertrokken vanuit deze locaties? Kunt u per locatie ook 
aangeven of, en zo ja, hoeveel gemeenschapsgeld zij hiervoor 
ontvangen? 

253 Kunt u een gemiddelde aangeven van hoeveel langer het besluit-
vormingsproces duurt ten gevolge van de implementatie van het 
Gemeenschappelijk Europees Asiel Systeem en het onderzoek naar 
medisch steunbewijs? 

254 Wat zijn de kosten voor het dagprogramma in de centra voor 
vreemdelingenbewaring en hoe verhoudt zich dit verhoudingsge-
wijs tot de kosten in overige justitiële inrichtingen? 

255 Is de 20 miljoen euro die structureel voor de bed/bad/brood 
voorzieningen vanuit het Rijk beschikbaar wordt gesteld volledig 
dekkend of moeten de gemeenten ook nog kosten bijdragen? 

256 Wat is de actuele stand van zaken met betrekking tot het bestuurs-
akkoord over de structurele gelden voor de bed/bad/brood 
voorzieningen? 

257 Kunt u aangeven hoe het staat met het nieuwe kleinschalige 
opvangmodel voor alleenstaande minderjarige vreemdelingen? 
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258 Kunt u aangeven hoe vaak vreemdelingen in 2014 in vreemdelin-

gendetentie zijn gesteld? 
259 Kunt u aangeven hoe lang een verblijf in vreemdelingendetentie in 

2014 gemiddeld duurde? 
260 Kunt u aangeven hoeveel vreemdelingen in 2014 meer dan één 

keer in vreemdelingendetentie zijn geplaatst? 
261 Kunt u aangeven om welke redenen vreemdelingen, die in 

vreemdelingendetentie werden geplaatst, uiteindelijk niet werden 
uitgezet? 

262 Waarom gaan er in 2016 minder middelen naar het COA, Nidos en 
Vluchtelingenwerk Nederland? 

263 Kunt u een toelichting geven op de post «overige» in tabel 37.1? 
264 Hoe vaak is in 2014 vrijstelling verleend van het vereiste om 

duurzaam over voldoende middelen van bestaan te beschikken en 
op welke gronden? 

265 Hoe vaak zijn bij verblijfsaanvragen vervalste of onjuiste documen-
ten aangetroffen en hoe wordt hierop gecontroleerd? 

266 Hoeveel verblijfsdocumenten zijn in 2014 vervangen wegens 
verlies en/of diefstal? 

267 Kunt u een overzicht geven van de asielinstroom in de EU-landen 
over de afgelopen jaren? 

268 Welk percentage asielaanvragen wordt toegekend in de diverse 
EU-landen? Wat zijn de oorzaken van de recente toename van de 
instroom in Nederland? Kunt u aangeven wat de redenen zijn 
waarom Nederland verhoudingsgewijs meer toekent? 

269 Hoe vaak zijn in 2014 verblijfsvergunningen ingetrokken op grond 
van verplaatsing van het hoofdverblijf? 

270 Kunt u een overzicht geven van de reguliere migratie afgelopen 
jaren te onderscheiden in verschillende verblijfsdoelen? 

271 Kunt u de resultaten van de Mobiel Toezicht Veiligheid (MTV)-
controles weergeven voor het jaar 2014? Welke ontwikkelingen zijn 
er te verwachten in het kader van de versterking van het binnen-
lands vreemdelingentoezicht? 

272 Kunt u weergeven hoeveel aanvragen buitenschuld er de afgelo-
pen jaren zijn ingediend en hoeveel er zijn toegekend? 

273 Hoe lang verblijven vreemdelingen gemiddeld in een vrijheidsbe-
perkende locatie? 

274 Hoeveel EU-burgers hebben een terugkeerverbod gekregen? 
275 Hoeveel EU-burgers zijn in 2014 ongewenst verklaard? 
276 In hoeveel gevallen is vorig jaar het rechtmatig verblijf van een 

EU-burger beëindigd op grond van veelvuldig gepleegde lichte 
strafbare feiten, waarbij elk strafbaar feit op zich niet tot ontzeg-
ging of beëindiging zou kunnen leiden? 

277 Hoeveel ongewenstverklaarde EU-burgers hebben Nederland in 
2014 aantoonbaar verlaten? 

278 Welke gevolgen heeft de verhoogde asielinstroom in 2014 voor de 
jaarlijkse subsidie voor Nidos, IND, het COA, Vluchtelingenwerk 
Nederland maar ook andere gerelateerde organisaties zoals 
Comensha en The Hague Process? Kunt u een overzicht geven van 
de extra middelen die deze organisaties behoeven gelet op de 
toegenomen asielinstroom? 

279 Kunt u alle aantallen in tabel 37.2 actualiseren voor de jaren 
2015–2020? 

280 Kunt u een overzicht geven van de bestuurlijke verplichtingen die 
nog niet zijn vastgelegd waarvoor de posten «Overige subsidies» 
en «Versterking vreemdelingenketen» bestemd zijn? 

281 Waarom is de prognose voor de asielinstroom in 2016 lager dan in 
2015? 

282 Waarom is de prognose voor het aantal MVV qua nareis in 2016 
lager dan in 2015? 
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283 Kunt u aangeven op basis van welke systematiek de asielramingen 

tot stand komen? 
284 Kunt u in een tabel uiteenzetten welke factoren bij de asielramin-

gen een rol spelen en welke beslismomenten er zijn in dit proces? 
285 Worden de asielramingen nog steeds gebaseerd op de methodiek 

zoals in 2010 door het WODC geëvalueerd? Zijn er sindsdien 
wijzigingen in de ramingssystematiek doorgevoerd? 

286 Waarom wordt er in 2016 571 miljoen euro minder uitgegeven aan 
de programma-uitgaven van artikel 37 vreemdelingen? 

287 Kunt u aangeven waarom het budget voor het COA bijna wordt 
gehalveerd voor 2016? 

288 Kunt u aangeven hoe de tegenvallers door een hogere asielin-
stroom worden opgevangen? 

289 Wat is de verklaring van de afname van het budget van artikel 37.2, 
waardoor er 10 miljoen euro minder is begroot voor opdrachten 
om verbetering aan te brengen in de vreemdelingenketen? Welke 
verbeteringen kunnen daardoor niet meer worden gefinancierd? 

290 Kan genoemd budget voor opdrachten, om verbetering aan te 
brengen in de vreemdelingenketen, mogelijk worden opgehoogd 
bij de toegezegde ramingen bij de Najaarsnota? 

291 Hoe verklaart u dat er minder budget is begroot voor 2016 voor het 
onderdeel Vreemdelingen Vertrek? Betekent dit dat er minder 
vreemdelingen zullen terugkeren? Bent u in staat uw doelstellingen 
op dit onderdeel te realiseren? Zo ja, op welke wijze? 

292 Hoe vaak is in 2014 aangifte gedaan tegen vreemdelingen wegens 
fraude c.q. het verstrekken van onjuiste informatie bij een 
verblijfsaanvraag? 

293 Hoe vaak zijn er in 2014 door de vreemdelingenpolitie adresonder-
zoeken verricht en hoe verhoudt dit aantal zich tot voorgaande 
jaren? 

294 In hoeveel gevallen zijn er bij deze adresonderzoeken onrechtma-
tigheden vastgesteld? 

295 Hoeveel dossiers zijn in 2014 door de fraude-unit van de 
Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND) behandeld en welke 
resultaten zijn hierbij geboekt? In hoeveel van de gevallen is 
overgegaan tot het intrekken van de verblijfsstatus? Hoe is de 
versterking van het vreemdelingentoezicht en de handhaving vorm 
gegeven? 

296 Aan welke vreemdelingrechtelijke en administratieve voorwaarden 
moeten kennismigranten, startende ondernemers en andere 
bedrijven voldoen om zich in Nederland te kunnen vestigen? 

297 Welke maatregelen bent u de komende periode voornemens te 
treffen teneinde ervoor te zorgen dat Nederland aantrekkelijker 
wordt voor kennismigranten? 

298 Wat zijn de actuele fraudecijfers ten aanzien van de kennismigran-
tenregeling? 

299 Wat zijn de ontwikkelingen en de resultaten in de samenwerking 
tussen de IND en de gemeenten ten aanzien van verlies van 
verblijfsrecht, wanneer EU-burgers een beroep doen op bijstand? 

300 Wat is de reden dat u geen hogere percentages beoogt ten aanzien 
van zelfstandig en gedwongen verstrek in de jaren 2016–2020? 
Richt het asielbeleid zich op verbeteringen teneinde hogere 
vertrekcijfers voor uitgeprocedeerde asielzoekers te realiseren? 

301 Waarom is het streven te komen tot verhoging van de terugkeer-
percentages niet aan de orde mede in het licht van de nieuwe 
inspanningen vanuit de EU? 

302 Kunt u een overzicht geven van de Streefwaarden Terugkeer in 
absolute aantallen in plaats van in procenten? 
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Nr Vraag 
303 Worden de bijdragen uit Europese subsidies ten behoeve van de 

IND bijgesteld, nu de asielinstroom sterk is gegroeid? Zo ja, in 
welke mate? 

304 Kunt u in een tabel uiteenzetten hoeveel middelen er vanuit de IND 
worden vrijgemaakt om ondersteuning en expertise te bieden aan 
de Europese hotspots? 

305 Hoeveel van het totaal aantal ingediende vervolgaanvragen 
worden daadwerkelijk binnen een dag afgehandeld? 

306 Wat zijn de gemiddelde doorlooptijden van beslissen op asielaan-
vragen en reguliere aanvragen? Hoeveel van de asielaanvragen 
wordt AA afgedaan en hoeveel VA? Hoeveel weken liggen asiel- en 
reguliere zaken gemiddeld te wachten op een uitspraak beroep, na 
instellen van het rechtsmiddel beroep, en hoeveel is dat in hoger 
beroep? 

307 Tegen hoeveel derdelanders is in 2014 een inreisverbod 
uitgevaardigd? 

308 Hoeveel vreemdelingen zijn veroordeeld wegens het overtreden 
van een inreisverbod? 

309 Kunt u de realisatie van de doorlooptijden bij de IND voor het jaar 
2014 actualiseren in tabel 37.4? Heeft de toegenomen asielin-
stroom hier invloed op gehad en is er nog steeds sprake van de 
weergegeven percentages? 

310 U berekent dat in 2016 90% van de asielverzoeken binnen de 
wettelijke termijn behandeld zal worden. Hoe gaat u er voor zorgen 
dat dit percentage gehaald wordt, gezien de verhoogde instroom 
op dit moment? 

311 Klopt het dat er in AZC’s pre-inburgeringscursussen worden 
verzorgd? Hoeveel geld gaat hier naartoe en van welke begroting? 
Voor wie zijn deze cursussen bedoeld en door wie worden deze 
cursussen verzorgd? Sinds wanneer worden deze cursussen 
aangeboden? Bestaan hier evaluaties van? 

312 Kunt u de cijfers uit de meest recente maandrapportage van het 
COA weergeven ten aanzien van de gemiddelde opvangduur voor 
vergunninghouders na vergunningsverlening en de gemiddelde 
verblijfsduur van de opvang op basis van uitstroom? 

313 Kunt u toelichten hoeveel asielreserve er momenteel is c.q. zal 
worden benut, in welk jaar/welke jaren, hoeveel asielreserve zal 
overblijven en of deze post weer zal worden aangevuld en zo ja, 
met hoeveel? 

314 Kunt u in een tabel uiteenzetten hoeveel er in de periode 2005–
2015 jaarlijks gereserveerd is voor de asielreserve? 

315 Hoe en door wie wordt gemeten hoeveel vergunninghouders naar 
gemeenten zijn uitgeplaatst door toedoen van het Platform 
Opnieuw Thuis? 

316 Kunt u de genoemde aantallen in tabel 37.7 actualiseren, gelet op 
de toegenomen asielinstroom in 2014? 

317 Waarop is de lagere verwachte instroom van Alleenstaande 
Minderjarige Vreemdelingen (AMV’s) gebaseerd in 2016 dan in 
2015? 

318 Wat zijn de termijnen die de IND hanteert als het gaat om 
onderzoeken die zij verricht naar aanleiding van verzoeken van 
AMV’s in Nederland tot gezinshereniging? Hoe verloopt deze 
procedure? Wat zijn de realisatiecijfers als het gaat om binnen 
hoeveel maanden dergelijke onderzoeken naar gezinshereniging 
dienen te zijn uitgevoerd? Klopt het dat deze onderzoeken door de 
toegenomen asielinstroom steeds langer duren? Welke mogelijk-
heden zijn er voor de IND, professionals vanuit Nidos en AMA’s 
zelf, om dit onderzoek te bespoedigen? 
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319 Hoeveel vreemdelingen zijn in 2014 aantoonbaar teruggekeerd 

onderverdeeld in zelfstandig en gedwongen vertrek en hoeveel 
vreemdelingen zijn zelfstandig zonder toezicht vertrokken? Kunnen 
deze aantallen worden afgezet tegen de terugkeercijfers van vijf 
jaren daarvoor? 

320 Hoeveel landen weigeren het toelaten van overheidsvluchten die 
worden uitgevoerd in het kader van terugkeer/uitzettingsbeleid en 
welke landen zijn dit? 

321 Wat zijn de ontwikkelingen in het kader van opvang in het land van 
herkomst van een AMV? In welke landen bestaan dergelijke 
opvangvoorzieningen? 

322 Welke landen willen niet meewerken aan gedwongen terugkeer? 
Welke interventies worden ten aanzien van deze landen gepleegd? 
Wat zijn de ontwikkelingen ten aanzien van deze landen? 

323 Hoe vaak is de Koninklijke Marechaussee in 2015 ingezet en mag 
zij, indien nodig, geweld gebruiken bij het inzetten van escorts in 
geval van gedwongen vertrek? Zo ja, hoe vaak is dit in 2015 nodig 
geweest? 

324 Hoeveel personen binnen het Ministerie van Veiligheid en Justitie 
hebben nog een inkomen boven de zogeheten Balkenende-norm? 
Welke functies bekleden deze personen? 

325 Hoeveel personen binnen het Ministerie van Veiligheid en Justitie 
beschikken over de mogelijkheid om gebruik te maken van een 
dienstauto? Welke functies bekleden de betreffende personen? 

326 Is er in het afgelopen jaar vooruitgang geboekt met het verkrijgen 
van medewerking van landen van herkomst op het gebied van 
terugkeer van vreemdelingen? 

327 Wat verklaart de stijging van externe inhuur tussen 2017 en 2018? 
328 Waarom worden de apparaatsuitgaven en kosten van het College 

Bescherming Persoonsgegevens (CBP) voor de jaren 2016–2020 
lager ingeschat dan voor 2015? Komt dit door het verschuiven van 
bevoegdheden naar het European Data Protection Supervisor 
(EDPS) in de Verordening Gegevensbescherming? Zo ja, welke 
taken zal het EDPS op termijn overnemen van het CBP? Welke 
taken zal het CBP houden? 

329 Waarom zijn de subsidies voor Nidos en het COA voor de jaren 
2016 niet aangepast aan de hoge asielinstroom en het bijbehorend 
(bijgesteld) budget voor het jaar 2015? 

330 Kunt u per organisatie in de strafrechtketen weergeven welk 
bedrag zij moeten bezuinigingen in het kader van een «Doelmati-
ger strafrechtsketen» in de jaren 2013–2018? Kunt u in dit overzicht 
tegelijkertijd weergeven wat de hoogte van de efficiencytaakstel-
ling van Rutte II is voor de jaren 2016–2018? 

331 Bestaat er bereidheid om, met het oog op de daadwerkelijke 
prestaties van de politie, te gaan werken met opsporings- en 
ophelderingsratio’s? 

332 Hoe verhouden de taakstellingen van 2016–2018 bij het COA en de 
IND zich tot de toegenomen asielinstroom in 2015 en naar 
verwachting ook in 2016? 

333 Welke visie van de Minister op het Nederlandse rechtssysteem ligt 
ten grondslag aan de taakstelling die leidt tot het ontmantelen van 
rechtbanklocaties? 

334 In hoeverre is zijn de uitkomsten van de lopende evaluatie van de 
Herziening Gerechtelijke Kaart van invloed op de hoogte van de 
taakstelling voor de rechtspraak in 2016? 

335 In hoeverre is de impact van de digitalisering van de rechtspraak 
betrokken in de hoogte van de taakstelling op de rechtspraak? 
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336 Kunt u de stand van zaken weergeven van de financiële, organisa-

torische en personele consequenties in het gevangeniswezen sinds 
de verwerping van het wetsvoorstel tot wijziging van de Penitenti-
aire beginselenwet en het Wetboek van Strafrecht in verband met 
de herijking van de wijze van de tenuitvoerlegging van vrijheidsbe-
nemende sancties en de invoering van elektronische detentie 
(Kamerstuk 33 745) door de Eerste Kamer? 

337 Is de meest eenvoudige oplossing voor het vraagstuk van 
capaciteitsoverschotten binnen het gevangeniswezen niet dat nog 
meer ingezet moet worden op het opsluiten van loslopende 
boeven? 

338 Bereiden penitentiaire inrichtingen zich nu al voor op de wetswijzi-
ging die de regie van tenuitvoerlegging van straffen legt bij het 
Administratie- en Informatie Centrum voor de Executieketen? Zo ja, 
op welke wijze? 

339 Klopt het dat terwijl het in de vorige vraag genoemde wetsvoorstel 
nog niet is aangenomen, administratief medewerkers binnen 
inrichtingen zelf al ontslag nemen dan wel gedwongen ontslagen 
worden? Om hoeveel mensen gaat het? Zorgt dit voor vertragin-
gen of complicaties bij opstellen van re-integratieplannen? Kunt u 
dit herleiden uit de klachten of zittingen bij commissies van 
toezicht of een dergelijk effect aanwezig is? 

340 Klopt het dat er geen overeenkomst is bereikt met België over 
gebruikmaking van de PI Tilburg omdat u vasthield aan een 
minimumperiode van drie jaar voor verhuur en de Belgen 
maximaal twee jaar wilden huren? 

341 Wat is de raming van de personeelsbezetting bij DJI voor de jaren 
2016–2020? 

342 Klopt het dat medewerkers van de PI Tilburg al veel eerder in het 
VWNV-traject zijn beland, nog voordat bekend was dat de 
overeenkomst met België geen doorgang meer zou vinden? Kunt u 
aangeven welke stappen in 2015 zijn genomen ten aanzien van het 
personeelsbeleid binnen de PI Tilburg, anticiperend op de 
huurovereenkomst met België? 

343 Wat is de stand van zaken van het VWNW-beleid naar aanleiding 
van het Masterplan DJI? 

344 Kunt u per penitentiaire inrichting aangeven wat de celcapaciteit 
was per 1 januari 2015 en wat per instelling de capaciteit zal zijn 
per 1 januari 2015? 

345 Waarom zijn de personele kosten en de materiële kosten voor 2016 
lager begroot dan voor 2015? 

346 Waarom wordt er voor 2016 verwacht dat er minder ambtelijk fte 
nodig zal zijn dan in 2015? 

347 Hoeveel procedures worden gemiddeld door een vreemdeling 
doorlopen? 

348 Is de geraamde instroom van 26.000 een realistische uitgangspunt 
nu UNHCR verwacht dat het aantal vluchtelingen dat naar Europa 
komt verder zal toenemen? 

349 Waarom nemen de lasten bij het CJIB toe? Hoe verhoudt zich dat 
tot het ingezette traject van Eenheid en Eenvoud? 

350 Kan worden aangegeven hoeveel verzoeken voor een betalingsre-
geling het CJIB vanaf 1 juli 2014 heeft ontvangen? Hoeveel procent 
daarvan is toegekend? 

351 Is het aantal gijzelingsverzoeken van het OM vanaf 1 juli 2014 toe- 
of afgenomen? Wat is daar de reden van en kan het antwoord 
worden toegelicht? 

352 Hoeveel vreemdelingenadvocaten zijn er thans in Nederland en 
hoeveel gemeenschapsgeld ontvangen zij voor het voeren van 
procedures? 
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353 In hoeveel gevallen wordt bij ongegronde vervolgaanvragen de 

rechtsbijstand daadwerkelijk beperkt? 
354 Hoeveel van de toevoegingsaanvragen voor rechtsbijstand worden 

afgewezen en om welke redenen? Welke toevoeging in euro’s krijgt 
de rechtsbijstandverlening bij een herhaalde of opvolgende 
aanvraag, waarin geconcludeerd wordt dat er geen nieuwe feiten 
en omstandigheden zijn? Zowel in beroep als in hoger beroep? 

355 Kunt u een actualisatie geven van het aantal openstaande 
vrijheidsstraffen? Van hoeveel daarvan wordt daadwerkelijk 
gewerkt aan actieve opsporing? 

356 Wat is de stand van zaken sinds 1 mei 2015 ten aanzien van het 
reduceren van het aantal zaken dat binnen de categorie actieve 
opsporing van openstaande vrijheidsstraffen valt? 

357 Kunt u meer inzicht geven in de achtergrond van de overige 
openstaande vrijheidsstraffen? Hoe, door wie en op welke wijze 
wordt getracht deze personen in beeld te krijgen en hun straf te 
laten uitzitten? 

358 Wat is de stand van zaken of uitkomst van het onderzoek om de 
nieuwe werkwijze van DJI en AICE ten aanzien van zelfmelders, uit 
te breiden naar onder andere personen zoals degenen wiens 
taakstraf is mislukt en alsnog hun gevangenisstraf moeten 
uitzitten? 

359 Hoeveel vonnissen worden jaarlijks niet ten uitvoer gelegd? 
Hoeveel daarvan betreffen vonnissen waarbij de veroordeelden 
niet worden geplaatst in de instellingen die zijn geadviseerd en 
waarnaar wordt verwezen in het vonnis? Kunt u dit uitsplitsen per 
rechtbank? 

360 Hoeveel jeugdvonnissen worden jaarlijks niet ten uitvoer gelegd? 
Hoeveel daarvan betreffen vonnissen waarbij de jeugdigen niet 
worden geplaatst in de instellingen die zijn geadviseerd en 
waarnaar wordt verwezen in het vonnis? Kunt u dit uitsplitsen per 
rechtbank? 

361 Wat is de reden dat veroordeelden niet worden geplaatst in de 
instellingen die zijn geadviseerd en waarnaar wordt verwezen in 
het vonnis? Heeft dit financiële oorzaken? Kunt u hier meer inzicht 
in verschaffen? 

362 Wat moeten officieren van justitie in het kader van tenuitvoerleg-
ging van vonnissen doen wanneer zij van het kastje naar de muur 
worden gestuurd omdat zij de financiering van plaatsing van de 
veroordelen, waaronder, jeugdigen niet rondkrijgen? 

363 Wat heeft het NFI vanaf 2015 ondernomen om te voldoen aan de 
taakstelling van 9,6 miljoen euro? Welke invloed heeft de kritiek 
van de ondernemingsraad op de invulling van deze bezuiniging? 

364 Is er, mede in het licht van de aangehouden motie-Van Nispen c.s. 
(Kamerstuk 29 628, nr. 557), al meer duidelijkheid over de 
effectiviteit van de afspraken in de Service Level Agreement tussen 
het NFI en opsporingsdiensten? Zo nee, wanneer zijn de uitkom-
sten van het onderzoek hiernaar klaar? 

365 Waarom wordt ervoor gekozen om te bezuinigen op de rechtspraak 
voordat de baten uit KEI zijn ontvangen? 

366 Kan worden aangegeven hoe de egalisatiereserve en het eigen 
vermogen van de rechtspraak zich de komende jaren gaan 
ontwikkelen? Wordt erkend dat dit twee aparte bedragen zijn, die 
niet beide zomaar kunnen worden aangewend en gebruikt om 
tekorten op de rechtspraak te dekken? 

367 Vindt u het noodzakelijk dat de rechtspraak op het terrein van de 
sociale zekerheid wordt uitgevoerd door gespecialiseerde rechters? 
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368 Deelt u de zorg dat de kwaliteit van de rechtspraak op het terrein 

van de sociale zekerheid onder druk komt te staan als het hoger 
beroep wordt verspreidt over vier gerechtshoven? 

369 Op welke wijze wordt de kwaliteits- en kennisinfrastructuur 
vormgegeven als de rechtspraak op het terrein van de sociale 
zekerheid over vier gerechtshoven wordt verdeeld? 

370 Wat zijn de consequenties wanneer de rechtspraak niet structureel 
52 miljoen euro extra krijgt? Welke taken en/of programma’s lopen 
vertraging op of komen onder druk te staan? 

371 Liggen aan het huisvestingsplan van de Rechtspraak concrete 
businesscases ten grondslag? Zo ja, bij welke arrondissementen 
en/of rechtbanken? Kunt u deze bijvoegen aan de beantwoording? 
Zo nee, waarom niet? 

372 Wat zijn de totale jaarlijkse kosten voor de Raad voor de recht-
spraak om gebruik te maken van het pand aan de Kneuterdijk in 
Den Haag? Wat zijn de kosten van het herontwerp geweest sinds 
2003? Hoeveel werkplekken zijn er beschikbaar en worden deze ook 
allemaal benut? 

373 Heeft de Raad voor de rechtspraak in de huisvestingsplan ook 
aandacht besteed aan de kosten die met het eigen pand aan de 
Kneuterdijk gemoeid zijn? Zijn er besparingen mogelijk, gelet op de 
huidige financiële beperkingen bij de Raad? 

374 Wat wordt bedoeld met specialties? 
375 Op welke begroting drukken de kosten van de potentiële leegstand 

van overheidsgebouwen, na de voorgenomen ontmanteling van 
rechtbanken? 

376 Kan de besparing die in 2016 beoogd is met de invoering van het 
wetsvoorstel tot wijziging van de Advocatenwet, de Gerechtsdeur-
waarderswet en de Wet op het notarisambt in verband met het 
doorberekenen van de kosten van toezicht en tuchtrechtspraak aan 
de beroepsgroepen (Wet doorberekening kosten toezicht en 
tuchtrecht juridische beroepen) (Kamerstuk 34 145), aangezien de 
behandeling in de Tweede Kamer nog niet heeft plaatsgevonden? 

377 Kunt u garanderen dat de middelen om motie-Slob (Kamerstuk 
34 300, nr. 23) niet van de begroting van het Ministerie van 
Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking gehaald 
zullen worden? Zo ja, van welke begroting dan wel? 

378 Kunt u helder uiteenzetten hoe de kosten voor de toerekening aan 
ODA opgebouwd zijn? 

379 Hoeveel van de toegezegde extra 650 miljoen euro voor vluchtelin-
gen komt uit ODA-gelden? 

380 Wat voor effecten zal het overstappen op de nieuwe systematiek 
hebben? 

381 Kunt u de kasschuif op de HGIS-nota naar het Ministerie van 
Veiligheid en Justitie verder toelichten? 

382 Kunt u in één tabel een overzicht maken van alle middelen die naar 
vreemdelingen en asielopvang gaan, zowel uit de V&J begroting 
als de HGIS-nota? 

383 Er komt 551 miljoen euro extra voor de eerstejaarsopvang, 
afkomstig van de ODA-toerekening. Is dit bedrag nu al beschikbaar 
om de noodmaatregelen die op dit moment (2015) worden 
getroffen voor de opvang te bekostigen, of voor 2016? 
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384 Waar komt de terughoudendheid vandaan ten aanzien van het 

conceptwetsvoorstel om camerabeelden te gebruiken bij de 
opsporing en vervolging, conform de motie-Oskam/Van Oosten 
over effectief gebruik van camerabeelden bij opsporing en 
vervolging (Kamerstuk 33 750-VI, nr. 62)? Wanneer wordt dit 
voorstel naar de Kamer gestuurd, gelet op een meerderheid van de 
Kamer die hier snel werk van wil maken en de meest recente 
uitspraak van de Hoge Raad d.d. 13 oktober jl. dat camerabeelden 
mogen worden gebruikt in de opsporing (ECLI:NL:HR:2015:3024)? 

385 Wat is de stand van zaken ten aanzien van de uitvoering van de 
motie over financiering van de interventie «Alleen jij bepaalt wie je 
bent»? Is al bekend of dit project op langere termijn gefinancierd 
kan worden en zo ja met welk bedrag? 

386 Op welke wijze is in de richtsnoeren van het CBP rekening 
gehouden met de aangenomen motie-Oskam c.s. over rekening 
houden met alle omstandigheden (Kamerstuk 33 662, nr. 24), in het 
bijzonder het effect op de boetebevoegdheid wanneer sprake is 
van de omstandigheid dat de betreffende gegevens niet door 
derden zijn ingezien en de privacybelangen van betrokkenen 
daarmee niet daadwerkelijk zijn geschaad? Kunt u de betreffende 
richtsnoeren separaat aan de Kamer doen toekomen? 

387 Wat is de stand van zaken inzake de evaluatie van vrijwilligerswerk 
bij sanctietoepassing? 

388 Hebben er naar aanleiding van de aangenomen Oskam c.s. over 
transparantie omtrent financiering islamitische instellingen 
(Kamerstuk 34 000-VI, nr. 95) gesprekken plaatsgevonden met het 
Contactorgaan Moslims en Overheid? Zo ja, hoe vaak en wat is uit 
deze gesprekken concreet voortgekomen? 

389 Wanneer stuurt u de evaluatie van het Houdverbod als zelfstandige 
strafmaatregel naar de Kamer? 

390 Wanneer stuurt u het rapport over de herziening van het 
Risicotaxatie-instrument Huiselijk Geweld (RiHG), over een meer 
expliciete koppeling tussen huiselijk geweld en dierenmishande-
ling, naar de Kamer? 

391 Wanneer wordt het WODC-onderzoek naar strafbaarstelling 
inbrekerswerktuig en de kabinetsreactie daarop aan de Kamer 
gestuurd? 

392 Wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over het aanpassen van de 
instructie met betrekking tot handpalmregistratie? 

393 Waarom wordt de subsidie aan de Internationale Organisatie voor 
Migratie (IOM) voor 2016 verlaagd ten opzichte van 2015?
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